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Protokół Nr V/XIX/16 

 z sesji  Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 29 kwietnia 2016 r. 

 
Ad.1. 

Przewodniczący Rady pan Ryszard Czarnecki na podstawie listy obecności  
(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad  
o godz. 11.00. Następnie powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  
Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do porządku obrad. Pan Witold Reclaf wniósł o 
wprowadzenie do porządku  projektu uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w 
sprawie zwolnienia z opłaty za wydanie dowodu rejestracyjnego i prawa jazdy - druk 
nr  202/16. Więcej uwag nie było. Radni w głosowaniu jednogłośnie przyjęli niniejszy 
porządek obrad: 
1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie prawomocności obrad, 
- przedstawienie porządku obrad, 
- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Informacja w zakresie oceny Zasobów Pomocy Społecznej Powiatu Wejherowskiego. 
5. Sprawozdanie na temat realizacji zadań z zakresu programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2015. 
6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wejherowie za 2015 rok - druk  
nr  185/16. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko - Pomorskiej w Wejherowie za 
2015 rok- druk nr  186/16  

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu Powiatu 
Wejherowskiego na 2016 rok  – druk nr 189/16.  

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej powiatu wejherowskiego na lata 2016-2019 -– druk nr 190/16. 

10.  Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przekazania Gminie Szemud 
zarządzania drogą powiatową - druk nr  188/16.  

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zwolnienia z opłaty za wydanie 
dowodu rejestracyjnego i prawa jazdy- druk nr  202/16. 

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia Powiatu 
Wejherowskiego do Pomorskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej - druk nr  199/16. 

13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia Powiatu 
Wejherowskiego do Konwentu Współpracy Samorządowej Polska – Ukraina - druk nr  
198/16. 

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nawiązania współpracy z rejonem 
Achalcyche w Gruzji - druk nr  200/16. 

15. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków - druk nr  191/16.  

16. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków - druk nr  192/16. 
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17. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków - druk nr  193/16. 

18. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków - druk nr  194/16. 

19. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków - druk nr  195/16.  

20. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków - druk nr  196/16. 

21. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków - druk nr  197/16 . 

22. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
23. Interpelacje i zapytania radnych.  
24. Wnioski i oświadczenia radnych. 
25. Zamknięcie sesji.  
 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu  
z XVIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego V kadencji z dnia 11 kwietnia  2016 
roku. Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu protokół przyjęto 
jednomyślnie. 
 

Ad.2.  
Przewodniczący Rady powiedział, że w okresie międzysesyjnym uczestniczył jako 

reprezentant Rady Powiatu w Gali XXV- lecia P&P. Po czym w krótkich słowach 
scharakteryzował działanie firmy, która stworzyła markę Powiatu Wejerowskiego. 

Ponadto przypomniał, że w dniu dzisiejszym mija termin składania oświadczeń 
majątkowych. 

 

Ad.3. 
Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami stanowi załącznik nr 3. 

Ponadto pani Starosta powiedziała, ze: 
- w okresie międzysesyjnym zarząd powiatu podjął 17 uchwał; 
- odbyły się 2 posiedzenia Konwentu Samorządowego, na którym zajmowano się 
sprawami drogowymi, koncepcją budowy parkingu przy szpitalu i sprawami 
oświatowymi. 
- w Gdańsku odbyły się dwa spotkania z Marszalkiem Województwa Pomorskiego 
dotyczące drogi Celbowo- Brudzewo – Wejherowo. Spotkania dotyczyły włączenia jej 
do drogi wojewódzkiej ( przy stacji benzynowej BIP w Celbowie); 
- podpisano umowę z Wojewodą Pomorskim w sprawie współfinansowania budowy 
odcinka drogi Bolszewo- Góra; 
- odbyło się posiedzenie Rady Muzeum w Wejherowie; 
- odbyły się dwa posiedzenia Zarządu Obszaru Metropolitalnego Gdańsk, Gdynia, 
Sopot, na których ostatecznie uzgodniono wysokość kwot ZIT-u na teromodernizację 
budynku, gdzie, na nasz powiat przeznaczono 3 mln 200tys.zł. 
- zarząd uczestniczył w otwarciu pracowni fizycznych i chemicznych w ZSP Nr 1 w 
Rumi, Wejherowie, w Redzie. 
- w Urzędzie Marszałkowskim nastąpiła prezentacja naszej oferty edukacyjnej. Po 
czym przedstawiła prezentację – wyciąg prezentacji przedstawianych przez nasz 
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powiat przed Komisją Oceny Koncepcji do Wojewódzkiego przedsięwzięcia 
strategicznego ; 
Następnie powiedziała, że w związku z odejściem pana Janusza Nowaka na emeryturę 
powołuje, w porozumieniu z Zarządem Powiatu Puckiego, nowego dyrektora Zarządu 
pana Roberta Lorbieckiego. Po czym poprosiła pana Janusza Nowaka i wraz z 
Przewodniczącym Rady pogratulowali mu bardzo dobrej, owocnej długoletniej pracy i 
życzyli wielu lat szczęścia na emeryturze. Pan Janusz Nowak podziękował 
pracownikom Starostwa, którymi współpracował, Zarządowi oraz Radzie Powiatu. 
 

Ad.4. 
Informację w zakresie oceny Zasobów Pomocy Społecznej Powiatu 

Wejherowskiego przedstawiła pani Iwona Romanowska Dyrektor PCPR w 
Wejherowie(załącznik nr 4).  
Przewodniczący Rady poinformował, że z informacją zapoznała się Komisja Zdrowia, 
Polityki Społecznej i Prorodzinnej. 

 

Ad.5. 
Sprawozdanie na temat realizacji zadań z zakresu programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi w roku 2015 przedstawił pan Piotr Syrocki Naczelnik 
Wydziału Kultury i Spraw Społecznych (załącznik nr 5). 

Przewodniczący Rady poinformował, że ze sprawozdaniem zapoznała się 
Komisja Kultury, Sportu i Turystyki 
 

Ad.6. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wejherowie za 2015 
rok - druk nr  185/16 przedstawiła  pani Barbara Gusman Dyrektor Powiatowej Biblioteki 
Publicznej w Wejherowie. 
Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Turystyki pan Robert Lorbiecki 
poinformował , że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Ewa Daleka poinformowała, że 
komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały.  
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Ad. 7.  
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko - Pomorskiej 
w Wejherowie za 2015 rok- druk nr  186/16 przedstawił pan Tomasz Fopke Dyrektor 
Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko - Pomorskiej w Wejherowie.  

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Turystyki pan Robert Lorbiecki 
poinformował , że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie 

Przewodnicząca  Komisji Budżetu i Finansów Pani Ewa Daleka poinformowała , 
że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie 

Następnie przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały.  
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Ad.8. 
Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego zmiany budżetu Powiatu 

Wejherowskiego na 2016 rok  – druk nr 189/16  – projekt przedkłada Zarząd Powiatu 
projekt przedstawiła pani Joanna Wojciechowska Skarbnik Powiatu.  

Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała,  
że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 
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Pan Ludwik Zegzuła Przewodniczący Komisji Edukacji poinformował,  
że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 
Następnie przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały.  

Pan Wojciech Rybakowski powiedział, że zmniejszona została subwencja 
oświatowa. Mimo to mamy środki, które zabezpieczają potrzeby oświaty w Powiecie 
Wejherowskim. Planujemy nawet rozbudowę szkół. Zabezpieczono na ten cel 1 mln 
300tys. zł. Zazwyczaj subwencja była planowana mniejsza, ostatecznie zwiększano ją. 
Jednak teraz w stosunku do 2015 roku pomniejszona subwencja jest wyższa. 

W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.9.  
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu wejherowskiego na lata 2016-2019 - druk nr  190/16 
przedstawiła pani Joanna Wojciechowska Skarbnik Powiatu.  

Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że 
komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie 

Następnie przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały.  
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.10. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przekazania Gminie 

Szemud zarządzania drogą powiatową - druk nr  188/16 przedstawił pan Witold Reclaf 
Wicestarosta. 

Radny Józef Reszke powiedział, że przekazywanie 100 m drogi powiatowej 
wygląda mało wiarygodnie. Po raz pierwszy coś takiego jest praktykowane. Zapytał, 
czy będziemy przekazywać dotację drogową i jak to będzie wyglądać. Radny Witold 
Reclaf powiedział, że taki wniosek został złożony, za wspólny projekt gmina otrzyma 
dodatkowy 1 punkt. Zarząd zawarł z gmina porozumienie i jeśli wniosek o 
dofinansowanie nie zostanie przyjęty porozumienie wygaśnie.    

Pan Władysław Hirsch Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska poinformował, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.11. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zwolnienia z opłaty za 

wydanie dowodu rejestracyjnego i prawa jazdy- druk nr  202/16 przedstawił pan Witold 
Reclaf Wicestarosta. Dodał, że koszt jaki poniesiemy to 1940,-zł. 

Radny Józef Reszke zapytał, kto jest winien takiej sytuacji, po czym odpowiedział, 
że za „grzech zaniechania” odpowiedzialny jest ówczesny Burmistrz Rumi pan Jan 
Klawiter oraz Wiceburmistrz pan Witold Reclaf obecny Wicestarosta. Pan Reclaf z 
kolei powiedział, że zmiana ulic to była sprawa przewodniczącego rady, którym 
wówczas był pan Ludwik Bach teraźniejszy radny Rady Powiatu. Pan Ludwik Bach 
powiedział, żw 25 latemu były zmieniane nazwy ulic przeważnie na wniosek 
mieszkańców.  

Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała,  
że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.12. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia 

Powiatu Wejherowskiego do Pomorskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej - druk nr  
199/16 przedstawił pan Jacek Thiel Etatowy Członek Zarządu. 
Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Turystyki pan Robert Lorbiecki 
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poinformował, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie 
Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała,  

że komisja również zaopiniowała projekt pozytywnie. 
W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 

Ad.13. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia 

Powiatu Wejherowskiego do Konwentu Współpracy Samorządowej Polska – Ukraina - druk 
nr  198/16 przedstawił pan Jacek Thiel Etatowy Członek Zarządu. 
Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Turystyki pan Robert Lorbiecki 
poinformował , że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie 

Przewodnicząca  Komisji Budżetu i Finansów Pani Ewa Daleka poinformowała , 
że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.14. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nawiązania 

współpracy z rejonem Achalcyche w Gruzji - druk nr  200/16 przedstawił pan Jacek Thiel 
Etatowy Członek Zarządu. 

Radny Józef Reszke stwierdził, że pomoc dla Gruzji jest niezbędna. Jednak on 
jest przeciwnikiem zawierania porozumienia i płacenia składek członkowskich. My od 
Gruzji niewiele możemy się nauczyć, natomiast oni mogą do nas przyjeżdżać. Radny 
wyraził nadzieję, że zarząd powiatu nie myśli organizować tam wyjazdu. Radny 
Ludwik Bach powiedział, że ma wrażenie, że mamy już dużo porozumień, które 
należałoby uaktywnić. Porozumienie z Gruzją budzi jego wątpliwości, co innego 
porozumienie z Ukrainą. Jego zdaniem należałoby stworzyć plan porozumień. Pani 
Gabriela Lisius Starosta Wejherowski powiedziała, że mamy bardzo ożywioną 
wymianę wśród młodzieży. Przyjeżdża do nas młodzież z Hiszpanii, Włoch, Francji, 
Ukrainy. 8-9 czerwca mają przyjechać z Gruzji. Na temat Gruzji była mowa na 
konwencie. Może się ona od nas uczyć demokracji. Radny Ryszard Czarnecki dodał, 
że Gruzja inspiruje do członkostwa w NATO i Unii Europejskiej.  

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Turystyki pan Robert Lorbiecki 
poinformował, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

Po czym w przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta, 1 osoba 
wstrzymała się od głosu. 
 

Ad.15. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków - druk nr  191/16 (dla Klasztoru Zakonu Braci Mniejszych 
Franciszkanów w Wejherowie) przedstawił pan Jacek Thiel Etatowy Członek Zarządu. 
Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Turystyki pan Robert Lorbiecki 
poinformował, że komisja zaopiniowała cykl projektów w sprawie udzielenia dotacji na 
dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków pozytywnie. 

Przewodnicząca  Komisji Budżetu i Finansów Pani Ewa Daleka poinformowała , 
że komisja również zaopiniowała projekty pozytywnie. 

Uwag nie zgłoszono. 
W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.16. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji 

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 
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przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - druk nr  192/16 (dla Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. Św. Józefa Oblubieńca MNP w Zwartowie) przedstawił pan 
Jacek Thiel Etatowy Członek Zarządu. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.17. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji 

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - druk nr  193/16 (dla Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. Ap. Piotra i Pawła w Brzeźnie Lęborskim) przedstawił pan 
Jacek Thiel Etatowy Członek Zarządu. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.18. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji 

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - druk nr  194/16 (dla Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. Św. Antoniego Padewskiego w Łęczycach) przedstawił pan 
Jacek Thiel Etatowy Członek Zarządu. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.19. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji 

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - druk nr  195/16 (dla Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. Św. Antoniego Padewskiego w Łęczycach) przedstawił pan 
Jacek Thiel Etatowy Członek Zarządu. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.20. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji 

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - druk nr  196/16 (dla Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. Trójcy Świętej w Wejherowie) przedstawił pan Jacek Thiel 
Etatowy Członek Zarządu. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.21. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia dotacji 

na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - druk nr  197/16 (dla Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. Św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w Kielnie) przedstawił 
pan Jacek Thiel Etatowy Członek Zarządu. 

W przeprowadzonym głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.22. 
Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

Radny Leszek Winczewski powiedział, że była mowa o koncepcji postawienia 
parkingu przy szpitalu w miejscu wycięcia drzew. Zapytał, czy wycięcie ich jest 
problemem. Zdaniem radnego wycięcie drzew to koncepcja najprostsza i najtańsza. 
Starosta odpowiedziała, że dyskutowano nad czterema projektami. Wybrany zostanie 
optymalny projekt. Wszystkie samorządy będą go współfinansować. 



 7

Radny Władysław Hirsch wypowiedział się w sprawie koncepcji szkolnictwa 
zawodowego. Przypomniał, że w I kadencji zlikwidowaliśmy część szkól 
zawodowych, teraz nie ma wątpliwości, że trzeba je odbudować. Starosta powiedziała, 
że nie budujemy nowych pracowni tylko dajemy nowe wyposażenie. Wiele zależy od 
dobrej współpracy z pracodawcami. 
 

Ad.23. 
Radny Józef Reszke stwierdził, że nie było konkursu na stanowisko dyrektora 

Zarządu Dróg. Zapytał, czy rezygnujemy z konkursów. Starosta odpowiedziała, że nie 
rezygnujemy, natomiast w tej konkretnej sytuacji była to decyzja wspólna zarządu 
Powiatu Puckiego i naszego. Stwierdzono, że kandydat jest świetnym menadżerem, 
był zastępcą Wójta Choczewo, Sekretarzem Gminy. W związku z powyższym jest 
najlepszym kandydatem na to stanowisko. 
 

Ad.24. 
Przewodniczący Rady poinformował, że pan Robert Lorbiecki złożył pismo o 

rezygnacji z funkcji radnego Rady Powiatu Wejherowskiego. 
Radny Wiesław Szczygieł powiedział, że droga przez Puszczę Darżlubską jest 

najpiękniejsza, dlatego on osobiście jest przeciwnikiem budowy drogi Celbowo-
Brudzewo-Wejherowo. Zaapelował do Zarządu Powiatu o zaniechanie budowy tej 
drogi. 

Radny Robert Lorbiecki podziękował wszystkim za współpracę przy 
wykonywaniu przez niego mandatu radnego. 

Radny Józef Reszke zapytał, czy nie uważa on, że zawiódł mieszkańców 
Choczewa, którzy na niego głosowali. 

Radny Robert Lorbiecki odpowiedział, że mieszkańcy bardzo pozytywnie 
podeszli do zmiany. Radna Ewa Daleka powiedziała, że teraz 3 osoby będą 
reprezentować Gminę Łęczyce, ale również będą brać pod uwagę głos Choczewa. 
 

Ad.25 
Przewodniczący Rady pan Ryszard Czarnecki dokonał zamknięcia XIX Sesji 

Rady Powiatu Wejherowskiego. 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności Radnych na XIX Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

V kadencji. 
2. Lista zaproszonych gości na XIX Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

V kadencji. 
3. Sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. 
4. Informacja w zakresie oceny Zasobów Pomocy Społecznej Powiatu Wejherowskiego. 
5. Sprawozdanie na temat realizacji zadań z zakresu programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi w roku 2015. 
 
 

   Posiedzeniu przewodniczył: 
 

Przewodniczący Rady Powiatu 
 
                  Ryszard Czarnecki 
 
Protokołowała: Alicja Bartosiak 


